
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 791
Ministeren bedes redegøre for forløb og rimelighed i udbetaling af bonusser til
ledende medarbejdere inden for ejendomsvurderinger hos Skat mv. Mener
ministeren, at udbetalinger af bonusser er rimelige set i lyset af Rigsrevisio-
nens kritik af området?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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